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                                            Til Knut Atle Johannessen. 
           Fikk telefon fra kommune 10 des 2014 om at de har vært i dialog med deg, over en viss 
tid,om lecamuren på vår eiendom i sør. 
Sist den var på agendaen for oss var i januar 2012, da tok vi raskt affære. Sikringen er gjort av 
tømrer,som jeg snakket med nylig 
for oppdatering. Se ellers brev av 29 jan. Vi har ikke hørt noe fra noen etter dette brev. Hvorfor 
er vi ikke blitt kontaktet om den videre dialog i saken før nå. 
Vi er nærmeste nabo og åpen for dialog. Vi ønsker selvfølgelig at dere skal føle dere trygge. 
Den 11 desember tok jeg kontakt med Isdalstø Anlegg Service. De kom lørdag 13 des.på 
befaring, og var fysisk nede på lecamuren og sjekket omgivelsene. 
De anbefalte følgende som jeg har sagt JA til: 
Det støpes en betongmur utenpå lecamuren. Det teknisk og formelle med kommune tar de seg 
av. Slik at alle regler blir fulgt. 
De må også tenke sikkerhet og arbeidet skal utføres på en trygg måte for alle parter. Nå er det 
vinter. 
Jeg mener jeg reagerer raskt på alle henvendelser.  Hadde jeg visst før kunne dette vært utført 
om sommeren. 
Jeg beklager at nødvendig sikring gikk inn på naboendom. Men da vi kjøpte huset i 2004 stod 
det en bolt i fjellet med noen støttebjelker på skrå opp mot lecamuren. 
Det var nødvendig å ha dette som utgangspunkt da vi sikret. Hørte ikke noe da og antok at det 
var ok. 
Det er vel Sissel Skaarnes som eier tomten. Hun vil bli kontaktet. 
Er det noen spørsmål ta kontakt med meg. 
                                                                      MVH Viggo Malnum.  
                                                                   


